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ACTA DE LA SESSIÓ ExTRA-
ORDINÀRIA  CELEBRADA pER 
L’AJUNTAmENT  pLE EN pRI-
mERA CONVOCATÒRIA, EL DIA 
30 D’OCTUBRE DE 2009.

ASSISTENTS:
SR. ALCALDE-pRESIDENT:
EN JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 
SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:
EN GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
EN JUAN JOSÉ SALES SALES
SRA. ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
EN HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ
GRUP POPULAR:
EN MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ 
SRA. CRISTINA ORIENT JULIÁN
EN JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN
N’ANDRÉS SALES MUÑOZ
SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
EN JOSÉ JUAN POZO RIVAS

Reunits  els senyors que es diu al marge, que suposen la totalitat del Ple, a fi de 
celebrar Sessió Extraordinària i pública, l’Orde del dia de la qual se’ls ha notificat 
en legal forma. En el Saló de Sessions d’este Ajuntament, en primera convocatò-
ria, sota la presidència del Sr. Alcalde, En JACOBO LUIS SALVADOR SERRET, a 
les tretze hores i trenta minuts s’obri la Sessió per a tractar del següent:

ORDRE DEL DIA
 
1r. ApROVACIÓ DE  LES ACTES DE LA SESSIÓ  DE DATA 13-05-2009. 
Preguntats els presents si tenen alguna observació que fer a les esmentades 
actes la Sra. Cristina Orient demana un aclariment sobre una intervenció del Sr. 
Zaragozà. El Sr. Viol proposa que es deixe damunt la taula per l’oportuna rectifi-
cació i es torne a sotmetre a aprovació en un pròxim ple, proposta que s’aprova 
per unanimitat.

2n. AUTORITZACIÓ A LA DIpUTACIÓ pROVINCIAL DE CASTELLÓ A RE-
ALITZAR ELS REQUERImENTS NECESSARIS ALS OBLIGATS AL pAGA-
mENT pER A L’OBTENCIÓ DE LA DECLARACIÓ D’ALTERACIÓ CADAS-
TRAL.  S’adone al ple de la següent proposta d’acord:

Vista l’Ordenança fiscal núm. 7 reguladora de la Taxa per prestació dels servicis 
de gestió, inspecció i recaptació dels tributs i altres ingressos de dret públic, que 
realitza la Diputació Provincial,  d’acord amb el que preveu el Text Refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals i el Text Refós de la llei del Cadastre Immo-
biliari, s’acorda :

primer.  Que es realitze per la Diputació els requeriments necessaris per a ob-
tindre les declaracions cadastrals per mitjà del model 902, (altes d’obres noves o 
reformes de les existents que no han sigut declarades en el seu dia) que permeten 
procedir a les actualitzacions cadastrals corresponents i com a conseqüència a 
l’actualització del padró de l’Impost sobre Béns Immobles.

Segon. Processats les dades aportades segons els documents d’alteració ca-
dastral que resulten, s’incorporaran al padró de l’any següent i tindrà com resultat 
la pràctica, pel Servici de Gestió, Inspecció i Recaptació de la Diputació de Cas-
telló, de les preceptives liquidacions que inclouran els exercicis no prescrits, de 
conformitat amb la normativa vigent.

El Sr. Alcalde explica que es tracta d’un tràmit que s’ha de portar a terme per 
autoritzar la Diputació i que esta puga fer el requeriment a tots aquells veïns que 
tinguen una alteració cadastral no declarada en l’última revisió de 1989. Es Sr. 
Alcalde comenta que es va reunir amb l’equip de recaptació de la Diputació i li van 
comunicar que era necessari aquest acord del Ple. També informa sobre les gesti-
ons que s’estan portant a terme en l’Ajuntament per a la realització d’aquesta ac-
tualització dels bens urbans i que cada veí tribute en raó al que reialment tinga.

El Sr. Juan Zaragozà li pregunta a l’Alcalde que qui ha demanat la revisió cadas-
tral.

El Sr. Alcalde li respon que el Partit Popular a l’any 2005, quan governava el Sr. 
Miguel Zaragozà es va demanar la revisió de valors cadastrals.

El Sr. Miguel Zaragozà li pregunta al Sr. Alcalde que quan es fa aquesta revisió.

El Sr. Alcalde li comenta que no es fa cap revisió de valors.

La Sra. Orient comenta que si no és fa una revisió de valors, aleshores, no és 
la que va demanar el Partit Popular, i li pregunta al Sr. Alcalde qui l’ha demanat 
aquesta.

El Sr. Alcalde li respon que aquesta actualització l’ha demanada l’Ajuntament i que 
no és una revisió del valor cadastral com la que va demanar el Partit Popular quan 
governava, sinó una actualització del cadastre.

La Sra. Cristina li comenta al Sr. Alcalde que no diga aleshores que la va demanar 
el Partit Popular.

El Sr. Juan José Sales pren la paraula i comenta que el Sr. Juan Zaragozà ha pre-
guntat qui havia demanat la revisió cadastral i que el Sr. Alcalde li ha contestat bé, 
ja que la revisió cadastral la va demanar el Partit Popular quan governava.

El Sr. Juan Zaragozà comenta que no ha fet correctament la pregunta i li torna a 
preguntar al  Sr. Alcalde que qui ha demanat la revisió de valors que s’està fent 
ara. 

El Sr. Alcalde li torna a repetir que no es fa revisió de valors, que diga les coses pel 
seu nom i li explica que el que s’està fent ara és una actualització del cadastre per-
què aquells que no tributen en relació al que tenen s’actualitzen i passen a tributar 
pel que reialment tenen. També li comenta que aquesta actualització del cadastre 
no afecta tots els veïns i veïnes del poble tal com haguera afectat la revisió de 
valors cadastral que va demanar en el seu dia el Partit Popular quan governava el 
Sr. Miguel Zaragozà. Que va ser el grup JNP, en un ple celebrat el 26 de febrer de 
2009, el que va decidir renunciar a la revisió de valors perquè el cadastre no fera 
ara una revisió de valors i gravara molt a tots els veïns i veïnes del poble.

El Sr. Miguel Zaragozà Muñoz comenta que ara es grava a tots.

El Sr. Alcalde comenta que el que acaba de dir el Sr. Miguel no és cert. Que ara 
sols es gravarà més a aquells que no han tributat el que tocava i que seria un 
greuge comparatiu per altres veïns que una persona que ara té una finca en dos 
pisos tribute com si sols tinguera un solar. El Sr. Alcalde pregunta al Grup Popular 


